



Rochester Chinese Christian Church
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Minister Dingli Chen dchen@rochesterccc.org
Rev. Herman Tang htang@rochesterccc.org



羅城華人基督教會
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org
鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

August 27, 2023 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for “Day of Hope” outreach,
that the gospel can be shared with our community with our words and deeds.

Speaker Brother Chunlun Chan
Scripture Reading 1 Peter 5:1-5
Sermon Title Managing God’s Organization
1. Organizational Structure
2. Roles & Responsibilities
3. Management Dynamics

Announcements

- 1) The New Olive fellowship group will be holding a student outreach event this Saturday, 9/2. Please pray for their efforts in reaching out to new students.
- 2) Thank you to everyone who helped by donating or volunteering for the Day of Hope event. From our original goal of 100 backpacks, we were able to donate 247 backpacks and had 46 brothers and sisters helping at the event. May we continue to share the love of Jesus with our community!
- 3) There is a Chinese Evangelistic meeting held at RCCC on 9/16 starting with dinner at 4 PM followed by a meeting at 7 PM with Professor Deborah Chung as our guest speaker. Please register using the QR code found on the posters in the church lobby, or at rochesterccc.org/916meeting
- 4) Please pray for Brother Zhengfei Wang and family as they prepare to move to Rochester. We are planning a start date of September 28th for him.
- 5) Congratulations to Pastor Tang and his fiancée, Rev. Susanna Tan, on their recent engagement. May God graciously illuminate their shared path, bless their ministries, and steer their life's journey together.

Next Week’s Sermon Speakers

English Worship
Pastor Tang

Chinese Worship
Pastor Tang

RCCCW Worship
Minister Dingli Chen

英文崇拜
鄧灼文牧師

下主日崇拜講員

中文崇拜
鄧灼文牧師

西區崇拜
陳定立傳道

2023 年 8 月 27 日 上午十一點十五分

本週禱告焦點:

為本週六 “希望之日” 的外展禱告，
願福音通過行動和言語在我們的社區中分享。

講員 陳振倫弟兄
讀經 彼得前書 5:1-5
證道 管理神的組織
1. 組織的結構
2. 角色和責任
3. 管理的動態

報告事項

- 1) 新橄欖團契將在 9 月 2 日舉行學生外展活動。為他們禱告，求神使他們能夠接觸到新生。
- 2) 感謝所有為希望日活動捐款或志願服務的人。我們最初的目標是 100 個背包，現在我們捐贈了 247 個，並且有 46 位弟兄姐妹參與活動。願我們繼續在我們的社區分享耶穌的愛。
- 3) 9 月 16 日晚上 7 點將在母堂舉行華人布道會，下午 4 點有晚餐。講員為鍾端玲教授。請掃描前廳海報上的二維碼進行登記，或在網上登記 rochesterccc.org/916meeting
- 4) 請為汪正飛弟兄和他的家人禱告。他們準備搬來羅城。我們給他計劃的開始服事日期是 9 月 28 日。
- 5) 恭賀鄧牧師和他的未婚妻陳慧華牧師。願神引領他們前面的道路，指示他們未來事奉的方向，成為更多人的祝福。